
Protokoll	  fört	  vid	  Kosternämndens	  möte	  2012-‐10-‐18	  kl.	  16,45	  på	  Kosterstiftelsens	  kontor	  i	  
KSK-‐huset.	  Möte	  nr	  85	  

Närvarande:	  Göran	  Larsson,	  Pia	  Grahn,	  Ima	  Andersson,	  Lars-‐Ove	  Loo,	  Kaj	  Axelsson.	  

Ima	  Andersson	  utses	  till	  sekreterare	  och	  Lars-‐Ove	  Loo	  till	  justeringsman.	  

Genomgång	  av	  protokoll	  84.	  Godkändes	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  

Naturum,	  utställningsgruppen:	  Anders	  informerade	  på	  Ö-‐rådet	  om	  naturumets	  utveckling.	  

	  Inget	  möte	  har	  dock	  hållits	  med	  utställningsgruppen	  i	  juni,	  som	  det	  var	  tänkt.	  

Bostadprojektet:	  Kosters	  bostadsstiftelse	  är	  under	  bildande.	  En	  del	  formalia	  kvar.	  

Vattenfrågan:	  Tekniska	  nämnden	  är	  beredd	  att	  göra	  en	  dellösning	  på	  avlopps-‐	  och	  
vattenfrågan	  i	  Kostersundet.	  

Kosterhavsdelegationen:	  Göran	  rapporterade	  från	  senaste	  mötet.	  Där	  handlade	  det	  mest	  
om	  en	  eventuell	  elkabel	  som	  skulle	  passera	  genom	  Ytre	  Hvare-‐Kosterhavet	  nationalpark.	  	  

Ärendet	  övergivna	  plastbåtar	  presenterades.	  Det	  visar	  sig	  att	  det	  är	  många	  båtar	  som	  ligger	  
på	  land	  och	  inte	  kommer	  i	  vattnet	  under	  sommaren.	  Vi	  vet	  inte	  idag	  hur	  det	  gås	  vidare	  i	  
ärendet.	  

Ö-‐rådet:	  Minnesanteckningar	  läggs	  ut	  på	  Kosternämndens	  hemsida.	  Vägfrågan	  och	  
linfärjefrågan	  hanteras	  av	  Kosters	  Samhällsförening.	  

Seminarium	  om	  säl	  och	  skarv	  hålls	  på	  Tjärnö	  Marinbiologiska	  hålls	  den	  26	  oktober.	  Göran	  
och	  Lars-‐Ove	  åker	  på	  detta.	  

Folkpartiet	  ordnar	  möte	  på	  Koster	  måndag	  den	  5	  november	  på	  Fiskargården	  kl.	  16,40.	  

Nästa	  möte	  blir	  den	  13/12	  

	  

Vid	  protokollet:	   	   Justeringsman:	  

Ima	  Andersson	   	   Lars-‐Ove	  Loo	  


